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 Министар за трговину, туризам и телекомуникацију Расим Љајић казао је данас да има
довољно залиха, али да би могло да се догоди да нестане лимуна.

  Љајић је за Радио-телевизију Србије рекао да је Турска забранила извоз до августа и
да би то могло утицати на дефицит.   

„Лимун јесте скупљи, али га за сада има”, казао је он, преноси Бета.

  

Према његовим речима, фабрика квасца у Сенти почела је са радом и редовном
испоруком трговинама, али је додао да се и даље може догодити да га на појединим
местима нема.

  

Љајић је рекао да је данас била „нешто већа” потражња у трговинама, али да је и даље у
„границама нормале”.
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Он је навео да се разматрају мере које ће се спроводити у трговинама, да су „све друге
државе мање-више сличне” и да је најбитније да се примењују неопходне мере.

  

Одговарајући на питање о раду трговина у наредном периоду, навео је да „размишљају о
томе”.

  

„Размишљамо да живот тече, да обезбедимо основне животне намирнице”, казао је
Љајић.

  

(Политика)
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